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Stemgerechtigden aanwezig: 51 151 
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Stemgerechtigden totaal: 79 153 
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 155 

Agenda: 156 

1. Opening 157 

2. Mededelingen 158 

3. Vaststellen agenda 159 

4. Bespreking notulen 50ste ALV 160 

5. Stemming notulen 50ste ALV 161 

6. Bespreking toevoeging HR IAPSS-fonds 162 

7. Stemming toevoeging HR IAPSS-fonds 163 

8. Voorstellen kandidaten 164 

9. Stemming kandidaten 165 

10. W.V.T.T.K. 166 

11. Rondvraag 167 

12. Sluiting 168 

 169 

Voor de opening van de ALV wordt het ismuslied gezongen. 170 
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 171 

Opening 172 

Tom Dymanus opent de vergadering om 20.06 uur en begint met het voordragen van de feitjes van 173 

de dag. 174 

 175 

Mededelingen 176 

Tom Dymans deel mee dat de hoogte van het bedrag van het IAPSS-fonds door het niet opgemaakte 177 

budget van de borrel is verhoogt naar 2134,79 euro. 178 

 179 

Vaststellen agenda 180 

De agenda is per acclamatie vastgesteld. 181 

 182 

Bespreking notulen 183 

P1: - 184 

P2: - 185 

P3: - 186 

P4:   Dyon Bambacht vraagt of er ook een Dymanus II komt? 187 

Henri van Omme antwoordt dat dit erg onwaarschijnlijk is en zal de I achter Dymanus 188 

 verwijderen. 189 

P5: - 190 

P6: - 191 

P7:  Dyon Bambacht vraagt of hij zijn vreugde mag uitspreken over het feit dat hij en Tom Dymans 192 

 familie zijn.  193 

Henri van Omme geeft aan ‘Dyon Dymanus’ te wijzigen in Dyon Bambacht.  194 

P8: - 195 

P9:   Ruud Penders vraagt of de ingezonden brief genoemd kan worden zonder zijn naam erbij, 196 

 aangezien deze vanuit meerdere leden is gestuurd.  197 

Henri van Omme zegt dit toe. 198 

P10: - 199 

P11:  Henri van Omme haalt in regel 457 de zin over Ward Kelder weg. 200 

P12: - 201 

P13: - 202 

P14: - 203 

P15: - 204 

P16: - 205 

P17: - 206 

P18: - 207 

P19: - 208 

Geheel: Dyon Bambacht vindt de nieuwe manier van notuleren jammer, aangezien er veel mist in de 209 

notulen aan informatie.  210 

Henri van Omme geeft aan zich niet te herkennen in dit punt. 211 

Remco Frank en Bram Geurkink sluiten zich aan bij Dyon Bambacht. 212 

Bram Geurkink geeft een voorbeeld van informatie die mist, namelijk het verhaal dat Henri van 213 

Omme vertelde tijdens de IAPSS-fonds discussie is sterk ingekort. Deze duurde veel langer dan het 214 

korte stuk tekst doet vermoeden.  215 
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Henri van Omme herkent zich hier niet in.  216 

Remco Frank sluit zich aan bij Dyon Bambacht. Bram Geurkink geeft het voorbeeld van Henri van 217 

Ommedie een heel verhaal heeft gehoden over wat hij heeft bijgedragen tijdens het IAPSS congres 218 

en wat hij vindt van de huidige vergoeding voor deelname hieraan, maar dat staat heel kort 219 

samengevat in plus minus 20 woorden in de afgelopen notulen. Wellicht moet men een richtlijn gaan 220 

handhaven voor het notuleren als het aankomt op de inhoud, zo oppert Bram Geurkink voor. 221 

 222 

Stemming notulen 223 

De notulen zijn per acclamatie aangenomen. 224 

 225 

Bespreking toevoeging HR IAPSS-fonds 226 

Tom Dymanus inventariseert of er vragen zijn over de aanpassingen die gedaan zijn sinds de discussie 227 

tijdens de 50ste ALV.  228 

Maren Backbier is blij met dat men een bestemming voor het geld heeft kunnen vinden.  229 

Tom Dymanus geeft aan dat het bestuur daar ook blij mee is.  230 

Ruud Penders vraagt of er nog een fancy naam voor het fonds is.  231 

Tom Dymanus antwoordt dat bestuur hierover zal nadenken. 232 

In lid 2 zal Henri van Omme “voor” in plaats van “op” noteren. 233 

 234 

Stemming toevoeging HR IAPSS-fonds 235 

Tom Dymanus legt de stemprocedure uit.  236 

Lowieke Vermeulen leest het quorum voor. Er zijn 38 aanwezigen en 23 machtigingen. In totaal zijn 237 

er dus 61 stemgerechtigden. 238 

 239 

Stemmen voor: 36 240 

Stemmen tegen:  2 241 

Neutraal:  22 242 

1 ongeldige stem. 243 

Het voorstel is aangenomen. 244 

 245 

Voorstellen kandidaten 246 

Tom Dymanus legt uit dat het presenteren van de kandidaten op alfabetische volgorde zal 247 

plaatsvinden. Na drie kandidaten zal er een korte pauze zijn. 248 

 249 

Merel van ’t Leven: 250 

Merel van ’t leven ntroduceert zichzelf. Ze is een eerstejaars, zat in de reiscommissie- waarbij ze 251 

opmerkt een mooie reis te geleverd met haar commissie. Ze wilt zich graag kandidaat stellen als 252 

algemeen bestuurslid en met de voorkeursfuncties commissaris interne betrekkingen en 253 

penningmeester. De eerste functie past het beste bij haar. Organiseren vindt ze heel leuk en in de 254 

reiscommissie heeft ze hiervan genoten. Ze denkt dat ze dit goed kan. Het is belangrijk als 255 

penningmeester om overzicht te hebben en met cijfers te werken. Ze heeft hier geen ervaring in, 256 

maar het lijkt haar leuk om te leren. Ook staat ze open voor andere functies; ze solliciteert als 257 

algemeen bestuurslid omdat ze dit in het algemeen leuk vindt. Ouderejaars kunnen de commissies 258 

wat aansturen, maar het is goed om iedereen die actief wilt worden een plek te gunnen. Te grote 259 

commissies zijn niet gewenst. Iedereen die wil, kan in een commissie plaatsnemen. In het algemeen 260 
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zou ze vooral eerstejaars zich thuis willen laten voelen bij ismus. Men hoeft niet per se naar iedere  261 

borrel als lid, maar het is wel belangrijk dat te bieden aan die leden die dit leuk vinden. De intro en 262 

veel  activiteiten wil ze in de eerste maanden organiseren om mensen meteen betrokken te maken. 263 

Zo voelt iedereen zich heel welkom en thuis bij ismus. Merel van ’t Leven bedankt de vergadering 264 

voor haar aandacht. 265 

 266 

Tom Dymanus opent de vloer voor vragen. 267 

Sandra Arntz stel dat oude leden actief zijn en nieuwe leden dat ook zullen zijn. Waar kies je voor bij 268 

veel aanmeldingen, zo vraagt ze. Merel van ’t Leven geeft aan dat dit lastig is, maar een zo over de 269 

leerjaren verspreide samenstelling het meest wenselijk is. Dit wil ze ook laten afhangen van wie het 270 

zijn en hoeveel.  271 

 272 

Jasper Stokkermans vraagt hoe Merel van ‘t Leven het splitsen van een commissie voor zich ziet. 273 

Merel van ’t Leven antwoordt dat een excursiecommissie bijvoorbeeld gesplitst kan worden in een 274 

eendaagse en meerdaagse excursiecommissie. 275 

Risa Smit vraagt of het dan niet een te grote groep wordt bij het splitsen en het niet meer geld kost. 276 

Merel van ’t Leven stelt dat juist dan je een kleinere groep krijgt. Dit werkt optimaler. Bij tien 277 

aanmeldingen bijvoorbeeld, zou je die kunnen splitsen zodat kleiner wordt. 278 

 279 

Ruud Penders geeft aan het leuk te vinden dat ze solliciteert en vraagt Merel van ’t Leven naar een 280 

nieuwe commissie of activiteit. Merel van ’t Leven geeft aan hier nog niet over na te hebben gedacht. 281 

Meteen aan begin van het jaar wil ze vooral meer activiteiten. Maar specifieke ideeën zijn er nog 282 

niet. 283 

 284 

Gijs Hablous geeft ook aan het leuk te vinden dat ze gesolliciteerd heeft, benadrukt dat het goed 285 

komt met de commissies. Hij vraagt haar naar het sociale aspect van de intern en hoe die in het 286 

penningmeesterschap te verwerken. Merel van ’t Leven antwoordt dat bij activiteiten je veel met 287 

leden praat, er is veel contact. Verder prefeert ze sociaal contact boven e-mailen en digitale 288 

communicatie. Ook bij het penningmeesterschap. 289 

 290 

Bram Geurkink geeft aan het fijn  te vinden dat ze solliciteerd heeft. Het gaat goed met ismus, wat 291 

kan nog beter of anders, zo vraagt hij. Merel van ’t Leven stelt dat het belangrijskte punt is dat er dit 292 

jaar minder actieve eerstejaars zijn, dat zou ze willen veranderen door vroeg in het jaar activiteiten te 293 

organiseren en een open uitstraling te hebben.  Dit jaar ging dat ook al goed, maar toch wil ze dit 294 

benadrukken. 295 

 296 

Sandra Arntz stelt dat Merel van ‘t Leven als enigste vrouw heeft gesolliciteerd en vraagt of het goed 297 

komt als ze in het bestuur komt. Merel van ’t Leven benadrukt dat dit goed komt; ze kan haar 298 

mannetje dan wel staan. Het gaat om kwaliteit in plaats van de geslachtsverhouding, zo benadrukt 299 

Merel van ‘t Leven. 300 

 301 

Pol Muffels geeft aan dat de intro erg belangrijk is voor Merel van ’t leven en vraagt of zij hier 302 

specifieke ideeën voor heeft. Merel van ’t Leven stelt dat de opleidingsdag erg belangrijk is, 303 

introgroepjes leren elkaar dan juist kennen. Daarmee kan men een band creëren en als bestuur 304 

aanwezig zijn is dan belangrijk, ook bij andere feesten ‘s avonds.  305 
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 306 

Jip Trommelen vindt het leuk dat Merel van ‘t Leven hier staat en vraagt namens Thom Dijkstra of zij 307 

haar BSA al binnen heeft. Merel van ’t Leven antwoordt van wel. 308 

 309 

Dyon Bambacht stelt een voorbeeld voor dat je als Commissaris niet moet splitsen maar een lid moet 310 

wel veranderen van een commissie. Hij vraagt Merel van ’t Leven hoe zij dit zou aanpakken. Merel 311 

van ’t Leven antwoordt dat zij diegene een commissie zou laten kiezen die dichtst bij zijn of haar 312 

wensen ligt.  313 

 314 

Maren Backbier vraagt haar naar het contact met commissies. Het bestuur kijkt naar de financiën en 315 

het jaarschema, ze vraagt vervolgens hoe Merel van ’t Leven kijkt naar de vrijheid van organiseren 316 

door commissies zelf. Merel van ’t Leven antwoordt dat die erg vrij zijn, dat er data die beschikbaar 317 

zijn gekozen kunnen worden. Ze kunnen altijd overleggen met haar als Commissaris of 318 

penningmeester over de haalbaarheid,  ze staat hier voor open.  Zo veel mogelijk vrijheid voor de 319 

commissies is belangrijk. 320 

 321 

Bram Geurkink vraagt wat haar doelstellingen voor volgend jaar zijn voor studie en wat ze daar 322 

buiten om doet. Merel van ’t Leven antwoordt dat ze daarbuiten niet heel veel doet; bestuur en 323 

studie vind ze genoeg. Ze wil zo veel mogelijk vakken halen, maar uitloop vindt ze niet erg.  324 

 325 

Remco Frank vraagt hoe ze aankijkt tegen het aanstellen van voorzitters voor commissies. Merel van 326 

’t Leven zegt dat dit belangrijk is, omdat contact met alle leden van een commissie niet werkbaar, 327 

oplossing hiervoor is dit te structureren in het contact met een voorzitter. 328 

 329 

Dyon Bambacht vraagt hoe haar ideale verhouding formele en informele activiteiten eruit ziet. Merel 330 

van ’t Leven geeft aan dat 50/50 een goede verhouding is. 331 

 332 

Bram Geurkink geeft aan dat ze buiten de twee voorkeursfuncties voor alle functies evenveel inzet 333 

heeft, hetgeen hij goed vindt. Welke van de andere functies heeft het minst je voorkeur, zo vraagt 334 

hij. Merel van ’t Leven denkt dat voorzitter haar het minst ligt, aangezien presenteren naar buiten 335 

toe haar het minste ligt.  336 

 337 

Tom Dymanus bedankt Merel van ‘t Leven en vraagt Stan van Moorsel naar voren. 338 

 339 

Stan van Moorsel 340 

Stan van Moorsel wil iedereen bedanken en Merel becomplimenteren voor het afbijten van de spits. 341 

Ook bedankt hij de vergadering voor haar aanwezig op een vrije avond. Hij is 20 jaar oud,  afkomstig 342 

uit Meijel uit Noord-Limburg en is een tweedejaars student. Stan van Moorsel woont en werkt hier in 343 

Nijmegen sinds het begin van zijn studietijd, tevens neemt hij zitting in de Opleidingscommissie. 344 

Eerder luisterde hij passief aan de bar naar wat er gebeurde, maar nu wil hij graag bestuurder 345 

worden. Hij is op persoonlijk vlak verbeterd en goed geworden hiervoor. ismus betekent veel voor 346 

hem, hij komt er vaak en wil hierdoor graag het ultieme terugdoen: zelf bestuur worden. Zowel de 347 

huidige als de toekomstige generatie ismi wil hij thuis laten voelen. Stan van Moorsel geeft aan dat zi 348 

voorkeursfuncties penningmeester en secretaris zijn. Voor het penningmeesterschap is hij 349 

enthousiast geworden door zijn broer (ook penningmeester) en Lars Meijer. Twee jaar geleden heeft 350 
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hij een diploma in boekhouding ontvangen en bepaalde andere vaardigheden die ook van pas komen 351 

bezit hij nu. Stan van Moorsel geeft aan stressbestendig en gedisciplineerd te zijn. Hij geeft als 352 

voorbeeld zijn werk in het ziekenhuis. Hij verplaatst patienten als logistiek medewerker. Er gebeurd 353 

veel tijdens dit transport, maar belangrijk is dat je niet in paniek raakt. Als secretaris zou hij zijn 354 

bestuursleden zoveel mogelijk willen ondersteunen door de post en mail bij te houden.  Stan van 355 

Moorsel bedankt iedereen voor zijn aandacht. 356 

 357 

Tom Dymanus opent de vloer voor vragen. 358 

 359 

Luuk Scholman vraagt waarom Stan van Moorsel secretaris wil worden. 360 

Stan van Moorsel antwoordt dat kwaliteiten als precisie, overzicht en discipline belangrijk zijn als 361 

secretaris. Vooral bij het notuleren moet men goed opletten. Commissaris Interne Betrekkingen en 362 

Voorzitter zijn zijn minst gewilde functies. 363 

 364 

Sandra Arntz geeft aan blij te zijn dat ook een tweedejaars heeft gesollicteerd. Ze stelt dat Stan van 365 

Moorsel vorig jaar niet echt stresbestendig was op reis. Is dit verbeterd, zo vraagt ze. 366 

Stan van Moorsel geeft aan dat destijds hij thuis een lastige situatie had, hij op reis een vervelend 367 

belletje kreeg en de combinatie van alcohol en weinig slaap het mis deden doen gaan. Nu gaat het 368 

beter, Stan van Moorsel geeft aan een beter persoon te zijn geworden op dat vlak. 369 

 370 

Yannick van Duuren vraagt hoe een politicoloog in het ziekenhuis komt te werken.  371 

Stan van Moorsel zegt gewoon gesollicteerd te hebben. 372 

 373 

Tibbe van den Nieuwenhuizen vraagt hoe Stan van Moorsel het huiselijke gevoel wil doorgeven. 374 

Stan van Moorsel stelt dat de deur altijd open zal staan, brede openingstijden gehanteerd zullen 375 

worden en dat hij altijd koffie klaar zal hebben staan.  376 

Tibbe van den Nieuwenhuizen vraagt of Stan van Moorsel hier ook nog zelf ideeën voor heeft.  377 

Stan van Moorsel geeft aan best tevreden te zijn met de situatie zoals het nu is. 378 

 379 

Gijs Hablous bevestigd dat Stan van Moorsel erg veranderd is in positieve zin. Hij vind het goed dat 380 

het gevraagd is, maar er is inderdaad verandering. Gijs Hablous vraagt zich af hoe Stan van Moorsel 381 

gemotiveerd raakte om een boekhoudcurses te gaan doen.  382 

Stan van Moorsel geeft aan dat hij goeie cijfers haalde bij economie en M&O en zij destijds hierin een 383 

cursus mochten doen. Dit werd aangeboden op zijn school. Dit programma heeft hij twee keer  per 384 

week gevogld en het diploma behaald. 385 

 386 

Ruud Penders becomplimenteerd Stan van Moorsel met een goede brief en zegt een paar vragen te 387 

hebben. Heel veel stress, alcohol en dergelijke zijn aanwezig in je bestuursjaar. Hij vraagt hoe Stan 388 

van Moorsel hiermee om wil gaan in zijn potentiële bestuursjaar. 389 

Stan van Moorsel stelt niet de ideale teamplayer te zijn, maar wel dat hij sturend kan zijn in de 390 

planning binnen een groep. Tot kantooruren zal hij dan goed functioneren, bij wijze van spreken, en 391 

s’avonds wil hij dan lekker een biertje doen met elkaar. 392 

 393 

Maren Backbier geeft aan dat zowel als penningmeester en als secretaris men erg communicatief 394 

moet zijn. Recentelijk heeft Stan van Moorsel volgens haar nog gezegd snel rotopmerkingen te 395 
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maken. Haar vraagt luidt hoe hij wil omgaan om met eerstejaars wanneer hij zich bewust is zo te 396 

communiceren. 397 

Stan van Moorsel geeft aan dat dit een van zijn zwaktes is, hij een beetje lomp kan zijn met een 398 

biertje op, maar Stan van Moorsel geeft aan dat dit wel goed komt.  399 

Maren Backbier vraagt of hij zich er wel van bewust is.  400 

Stan van Moorsel bevestigd dit.  401 

Maren Backbier geeft aan dat dit heel goed is. 402 

 403 

Dyon Bambacht vraagt waar de precisie in naar voren komt en of Stan van Moorsel dingen kan 404 

loslaten. 405 

Stan van Moorsel geeft aan dat met papers en werkstukken hij erg precies is, maar het wel prima 406 

gaat. 407 

 408 

Tibbe van den Nieuwenhuizen vraagt of Stan van Moorsel komend jaar aan het water gaat. 409 

Aangezien het volgens hem niet goed gaat met een biertje op.  410 

Stan van Moorsel stelt dat hij wel gewoon aan het bier gaat.  411 

 412 

Bram Geurkink geeft aan dat het feit dat Stan van Moorsel weet wat zijn zwaktes zijn, heel goed is.  413 

Je hoeft niet per se te veranderen, maar kunt volgens Bram Geurkink wel verbeteren. Dat is iets 414 

anders. Hij vraagt waarom moeten we Stan van Moorsel moeten kiezen en niet een ander.  415 

Stan van Moorsel geeft aan dat er nu minder actieve eerstejaars zijn, dat kan verbeterd worden. 416 

Ideeën voor bepaalde activiteiten wil hij opdoen bij het PvP en bij andere mensen om dit te kunnen 417 

verbeteren.  418 

Bram Geurkink vraagt Stan van Moorsel of hij iets kan noemen.  419 

Stan van Moorsel stelt dat zijn broer vrienden van leden erbij heeft betrokken- door een 420 

vriendencantus te organiseren bijvoorbeeld. 421 

 422 

Remco Frank geeft aan dat eerder deze avond Stan van Moorsel stelde dat je als secretaris op de 423 

achtergrond bent. Maar wat als je moet kiezen met andere kandidaten die dit ook willen, zo vraagt 424 

hij. Remco Frank vraagt welke functies Stan van Moorsel echt niet wilt doen en waarom niet.  425 

Stan van Moorsel geeft aan dat hij Commissaris Interne Betrekkingen en Voorzitter ook nog wel zou 426 

kunnen doen. Commissaris Externe Betrekkingen is niet zijn favoriet, bepaalde aspecten zoals 427 

commercie en enthousiasme hebben zijn krachten niet, zo geeft Stan van Moorsel aan. Wel staat 428 

Stan van Moorsel hier open voor.  429 

Remco Frank geeft aan blij te zijn dat het voorbeeld van de Commissaris Externe Betrekkingen 430 

aanhaalt. Hij vindt het pijn doen dat niemand daar een voorkeursfunctie van heeft gemaakt, al deed 431 

hijzelf dat destijds ook niet, maar geeft aan dat het echt wel leuk is en een beetje kletsen met 432 

mensen kan men vaak goed. 433 

 434 

Dyon Bambacht geeft aan dat Stan van Moorsel zijn BSA al heeft, maar volgend jaar wel zijn vrije 435 

ruimte heeft. Hij vraagt hoe dit ingeland zal worden.  436 

Stan van Moorsel geeft aan dat hij tot nu toe alles gehaald heeft in het tweede jaar, volgend jaar wil 437 

hij globalization en een minor doen. 438 

 439 

Tom Dymanus bedankt en geeft woord aan Bob Smits. 440 
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 441 

Bob Smits 442 

Bob Smits bedankt iedereen voor zijn komst en vrije tijd. Stan van Moorsel bedankt hij voor het hoog 443 

leggen van de lat. Bob smits introduceert zichzelf: hij is 20 jaar oud, eerstejaars student,  neemt 444 

zitting in de galacommissie, de debatcommissie en is op reis geweest. Hij bedankt de reiscommissie 445 

voor de mooie reis. Hij heeft zich opgegeven als Kandidaatbestuurder, om de connectie tussen leden 446 

en bestuur te willen optimaliseren. Actieve leden en niet-actieve leden staan er soms iets verder 447 

vanaf en dit wil hij veranderen. De voorkeursfuncties van Bob Smits zijn voorzitter en secretaris. Hij 448 

geeft aan een echte teamplayer te zijn en de boel bij elkaar te willen houden om het doel te 449 

bereiken. In het verleden was hij al secretris op zijn middelbare school. Communicatief en duidelijk 450 

zijn naar de leden toe is belangrijk, daarom wil hij ook secretaris aandragen als een voorkeursfuntie. 451 

Bob Smits geeft aan benieuwd te zijn naar de vragen van de aanwezigen. 452 

 453 

Tom Dymanus opent de vloer voor vragen. 454 

 455 

Dyon Bambacht vraagt naar iets meer motivatie voor secretariaat.  456 

Bob Smits geeft aan dat voorzitter echt zijn eerste keus is, maar dat hij ook bij secretaris is 457 

uitgekomen. Henri van Omme is dit jaar continu op Facebook bezig en dat spreekt hem aan. 458 

Communicatief sterk zijn en open staan voor een praatje, dat is belangrijk en kan hij, zo stelt hijzelf. 459 

Ook wil hij zijn medebestuursleden ondersteunenen door het benodigde papierwerk klaar te hebben. 460 

 461 

Sandra Arntz vraagt hoe Bob Smits ervoor staat met zijn studie en wat hij daarnaast doet. 462 

 Bob Smits zegt zijn BSA te hebben en tennis en voetbal te spelen in Nijmegen. Hier is hij naar eigen 463 

zeggen niet heel goed in, maar dat komt wel. Met vrienden op stap en een biertje drinken vind hij 464 

ook leuk. 465 

 466 

Ruud Penders vindt het leuk dat Bob Smits solliciteert voor de functie van voorzitter. Ruud Penders 467 

noemt het een leuke functie. Hij vraagt wat voor ideëen Bob Smits heeft over de 468 

samenwerkingsverbanden.  469 

Bob Smits stelt dit expres niet in zijn brief te hebben gezet om zo hierover vragen te kunnen laten 470 

stellen. Bob Smits wil een goed teamverband behouden met andere vereningen in Amsterdam en 471 

Leiden.  472 

Ruud Penders vraagt Bob Smits of hij meer uit het PiP wil halen.  473 

Bob Smits geeft aan hier niet echt over nagedacht te hebben, maar als er meer ruimte is benut hij die 474 

graag.  475 

Ruud Penders vraagt hem er hard op in te zetten. Ook vraagt hij hoe Bob Smits intern is. Of hij 476 

sturend is en mensen kan aanspreken.   477 

Bob Smits denkt dat hij dit heel goed kan. Duidelijk en eerlijk zijn is ook belangrijk, ook al is dat niet 478 

altijd leuk. De sfeer binnen de groep is het belangrijkst. Dus daarna een biertje drinken met elkaar is 479 

ook  van belang. 480 

 481 

Remco Frank vraagt waarom Bob Smits niet heeft nagedacht over de functie van Commissaris 482 

Externe Betrekkingen. Voorzitter en extern lijken op elkaar qua communicatie en het omgaan met 483 

verschillende mensen van buitenaf.  484 
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Bob Smits geeft aan daar serieus over te hebben nagedacht,  maar hij toch het liefst een rol wil 485 

aannemen met de doelgroep binnen politicologie.  486 

Remco Frank geeft aan dat  de Commissaris Interne Betrekkingen hier ook een taak in heeft, maar 487 

met alle vijf de bestuursleden ben je in eerte instantie een algemeen bestuurslid en iedereen 488 

communiceert daardoor met de leden. 489 

 490 

Jasper Stokkermans stelt dat bij de andere kandidaten als het gaat over karaktertrekken, men vaak 491 

zegt: dat doe ik gewoon. Hij vraagt Bob Smits of hij een voorbeeld kan geven van hoe het te willen 492 

doen. 493 

Bob Smits neemt als voorbeeld het seniorenteam in Eindhoven. Een bijeengeraapt zooitje was het, 494 

hij en een vriend hebben er toch voor gezorgd dat er gevoetbald is met z’n allen. Ook al was het niet 495 

leuk, toch heeft hij de mensen bij elkaar kunnen houden. 496 

 497 

Bram Geurkink haalt Bob Smits’ opmerking aan over het willen slaan van een brug tussen minder 498 

actieve en zeer actieve leden, om iedereen zo meer te betrekken. Bram Geurkink geeft aan dat een 499 

borrel in de eerste weken vaak wordt aangedragen, maar vraagt hem of er ook een andere oplossing 500 

is.  501 

Bob Smits geeft aan dat dit jaar door het IAPSS congres men lang heeft moeten wachten op de 502 

borrel. Hij vind zo’n borrel toch belangrijk en noemt als andere oplossin veel te spreken tijdens de 503 

colleges van de eerstejaars. Als men dit doet, weet iedereen wat er wordt georganiseerd. 504 

 505 

Pol Muffels wil Bob Smits bedanken voor zijn verhaal, hij vindt het overzichtelijk. Pol Muffels vraagt 506 

hoe Bob Smits zichzelf ziet tijdens de intro.  507 

Bob Smits antwoordt hierop een positieve, welkome uitstraling te willen geven tijdens de 508 

opleidingsdag en tijdens de rest van de week. Open zijn is belangrijk. 509 

 510 

Gijs Hablous vraagt of Bob Smits dan ook in pak gaat of casual en waarom.  511 

Bob Smits gaat liever casual, want dat is minder warm tijdens de intro in de zomer.  512 

 513 

Ruud Penders vraagt hoe Bob Smits zou handelen bij een conflict tussen twee bestuursleden.  514 

Bob Smits antwoordt dat hij met z’n drieën of met z’n vijven aan tafel zou gaan zitten en iedereen 515 

zijn woord zou laten doen. Als nodig is wil hij hierin sturend zijn.  516 

 517 

Tibbe van den Nieuwenhuizen vraagt hoe Bob Smits de rol van de voorzitter tijdens een interne 518 

vergadering voor zich ziet.  519 

Bob Smits geeft aan op de simulatiedag al te hebben kunnen zien dat dit goed ging. Iedereen moet 520 

zijn zegje kunnen doen, maar zonder dat er chaos heerst. Iedereen een beurt geven en de planning 521 

zijn dus belangrijk. 522 

 523 

Ruud Penders geeft aan dat zijn laatste vraag is of Bob Smits bereid is om eventueel een van de 524 

andere drie functies op zich te nemen voor een jaar lang.  525 

Bob Smits geeft aan dat hij zichzelf beschikbaar stelt met plezier voor de vereniging, ook op de 526 

andere functies. 527 

 528 
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Bram Geurkink vraagt hoe Bob Smits zou omgaan met diegene die in plaats van hem voorzitter 529 

wordt.  530 

Bob Smits geeft aan de andere kandidaten ook goed te kennen en met hen overweg te kunnen. Hij 531 

zou het de ander dus gunnen.  532 

 533 

Tom Dymanus bedankt Bob Smits en schorst de vergadering voor een kwartier tot 21.35 uur.  534 

   535 

     Schorsing 536 

 537 

Tom Dymanus opent de vergadering om 21.44 uur en geeft het woord aan Jordi Uijens. 538 

 539 

Jordi Uijens 540 

 541 

Jordi Uijens wenst iedereen een fijne avond en vindt het fijn dat iedereen een vrije avond heeft 542 

opgeofferd om hier te zijn. Jordi Uijens stelt zich voor alszijnde afkomstig uit het mooie Brabants 543 

land, negentien jaar oud en tweedejaars student en kandidaat bestuurslid. Sinds augustus 2013 is hij 544 

lid geworden en gebleven met veel plezier, hij voelt zich erg thuis en is eigenlijk te veel op de kamer 545 

en bij de activiteiten is hij ook veel aanwezig. Zijn voorkeursfuncties zijn Commissaris Interne 546 

Betrekkingen en Penningmeester. Hij heeft geen ervaring met het penningmeesterschap, behalve de 547 

benodigde vakken te hebben behaald op de middelbare school. Graag stelt hij zich voor als algemeen 548 

bestuurslid en zegt zich vol in te willen zetten voor de vereniging. Graag stelt hij zich nu open voor 549 

vragen. 550 

 551 

Sandra Arntz geeft aan dat je als Commissaris Interne Betrekkingen zowel goed moet kunnen 552 

commniceren als hard moet kunnen optreden tegen commissies. Ze vraagt of Jordi Uijens dit kan. 553 

Jordi Uijens geeft aan hard te kunnen optreden, maar dat qua communicatie erg goed zal gaan. 554 

 555 

Ruud Penders haalt aan dat Jordi Uijens het een pre noemt om derdejaars in het bestuur te hebben, 556 

maar geeft aan dit zelf niet per se een pre te vinden. Ruud Penders vraagt hoe Jordi Uijens 557 

functioneert in teamverband. Ook vraagt hij of Jordi Uijens ruimte kan laten aan de voorzitter.  558 

Jordi Uijens stelt van wel en zegt niet echt de leidende persoon te zijn. Hij staat open voor meningen 559 

over met wie samen te werken. 560 

 561 

Gijs Hablous herhaalt dat Jordi Uijens aangeeft terughoudender te zijn in samenwerkingsverband dan 562 

wie de leiding neemt, maar geeft aan soms dat wel zelf te  moeten doen naar commissies als 563 

Commissaris Interne Betrekkingen. Gijs Hablous vraagt hoe Jordi Uijens bij conflict dit zou oplossen. 564 

Jordi Uijens geeft aan dan met de voorzitter of mensen in  de commissie te willen gaan zitten en 565 

kijken hoe het probleem op te lossen. 566 

 567 

Manouk Smeets vraagt hoe Jordi Uijens de commissies wil gaan leiden. Of hij juist de commissies 568 

autonomie wil geven of juist sturend wil zijn.  569 

Jordi Uijens geeft aan ruimte te willen houden, maar ook aan te willen sturen met de jaarplanning en 570 

dergelijke. 571 

 572 
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Tibbe van den Nieuwenhuizen stelt dat Jordi Uijens en Stan van Moorsel het goed kunnen vinden en 573 

vraagt hoe Jordi Uijens een tweedeling zou willen voorkomen als jullie beide in het bestuur komen. 574 

Jordi Uijens geeft aan dat dit geen probleem wordt, aangezien hij met iedereen goed kan en het goed 575 

vindt om meerdere jaren in een bestuur te hebben. 576 

 577 

Bram Geurkink stelt dat hij de visie mist in de brief van Jordi Uijens en in zijn presentatie. Hij vraagt 578 

wat Jordi Uijens zou willen veranderen of verbeteren bij ismus.  579 

Jordi Uijens zegt zich te herkennen in het feit dat er minder actieve eerstejaars zijn, dat is een 580 

verbeterpunt, maar continuïteit is voor de rest het beste speerpunt. Want het gaat nu erg goed, zo 581 

stelt hij.  582 

Bram Geurkink vraagt Jordi Uijens wat zijn toegevoegde waarde is aan ismus.  583 

Jordi Uijens stelt dat dit lastig is om te beantwoorden, want de keuze ligt bij de Algemene Leden 584 

Vergadering en hij denkt dat hij het kan zijn. 585 

 586 

Dyon Bambacht stelt dat Jordi Uijens vaak op de kamer is, maar op de reis soms zeurderig in zijn 587 

ogen als het even niet ging als hij wilde. Dyon Bambacht vraagt hoe Jordi Uijens dit zou doen tijdens 588 

het bestuursjaar.  589 

Jordi Uijens geeft aan asperger te hebben, maar er vrij aardig mee om te kunnen gaan in het 590 

algemeen. 591 

 592 

Remco Frank stelt dat Jordi Uijens redelijk vaak aanwezig is qua stemgeluid en vraagt daarbij hoe 593 

Jordi Uijens de ismuskamer laagdrempelig wil houden.  594 

Jord Uijens zegt te denken dat hij dat kan. Hij erkent een vrij luide stem te hebben en vaak te veel en 595 

te hard te praten, maar dat hoeft geen probleem te zijn.  596 

Remco Frank vraagt of dit bij een onbekende eerstejaars geen probleem of drempel is om naar 597 

binnen te komen.  598 

Jordi Uijens denkt het niet, maar anders wil hij het verbeteren. 599 

 600 

Tom Groot Haar vraagt of Jordi Uijens zijn BSA al heeft. 601 

Jordi Uijens geeft aan dit al een tijd geleden gehaald te hebben. 602 

 603 

Sandra Arntz vraagt wat de plannen voor volgend jaar verder zijn van Jordi Uijens. 604 

Jordi Uijens geeft aan dit nog niet te hebben uitgewerkt, maar wel een minor te willen doen. 605 

 606 

Maren Backbier stelt dat als tweede functie Jordi Uijens het penningmeesterschap heeft benoemd en 607 

geeft aan dat hij een sociaal persoon is. Ze vraagt hoe hij dit zou laten trugkomen in de functie als 608 

penningmeester en als algemeen bestuurslid.  609 

Jordi Uijens geeft aan dat hij bij drukte op de kamer zijn werkzaamheden later of eerder op de dag 610 

zou doen. 611 

 612 

Ruud Penders vraagt aan Jordi Uijens wat voor advies het bestuur hem heeft gegeven.  613 

Jordi Uijens geeft aan een positief advies te hebben ontvangen. Het bestuur bevestigt dit. 614 

 615 

Tom Dymanus bedankt Jordi Uijens en vraagt Rens Verhaegh naar voren te komen. 616 

 617 
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Rens Verhaegh 618 

Rens Verhaegh komt uit Munsterlee en is die regio ontvlucht vanwege de motorbendes aldaar en is 619 

toen naar Nijmegen gekomen. Hij geeft aan een leuk jaar gehad te hebben bij ismus, maar niet heel 620 

actief te zijn geweest. Hij was lid van de accessoirecommissie, maar moest zijn weg even vinden in 621 

Nijmegen. Wel is hij actiever geworden, omdat hij hier graag mee verder wil. Voorzitter en 622 

Commissaris Interne Betrekkingen heeft hij als voorkeursfuncties. Rens Verhaegh geeft aan erg 623 

nuchter te zijn en zaken graag rustiger te benaderen. In zijn brief heeft hij zijn visie niet precies 624 

genoemd, maar hij geeft aan erg voor samenwerking met andere verenigingen binnen Nijmegen of 625 

daarbuiten te zijn, zowel binnen de faculteit als daarbuiten. Dat is zijn motivatie voor zijn functie als 626 

Voorzitter. Commissaris Externe Betrekkingen heeft zijn gedachten gepasseerd, maar Commissaris 627 

Interne Betrekkingen heeft zijn voorkeur gekregen na een gesprek met Yaël van Drunen. Rens 628 

Verhaegh zegt sociaal te zijn en vindt een rol met commissies erg leuk en wil graag praten over hoe 629 

anderen de zaken binnen de vereniging vinden lopen. Commissaris Externe Betrekkingen of een van 630 

de andere functies vind hij verder ook erg leuk. 631 

 632 

Tom Dymanus opent de vloer voor vragen. 633 

 634 

Jip Trommelen vraagt of Rens Verhaegh zijn BSA al binnen heeft en hoe het gaat met zijn vakken. 635 

Rens Verhaegh stelt zijn BSA nog te moeten behalen en nu vier vakken binnen te hebben.  636 

 637 

Sandra Arntz zegt het leuk te vinden dat Rens Verhaegh solliciteert en vraagt wanneer en waarom hij 638 

besliste om te solliciteren voor het bestuur.  639 

Rens Verhaegh antwoordt dat toen hij zijn weg gevonden had, hij mee op reis ging en dat dat echt 640 

een duw in de rug gegeven heeft in zijn beslissing om kandidaatsbestuurder te willen worden.  641 

Sandra Arntz vraagt naar wat hij minder leuke activiteiten vindt en hoe hij hiermee omgaat?  642 

Rens Verhaeg zegt zowel naar informele als formele activiteiten te zijn geweest en hij krijgt van beide 643 

nieuwe inzichten en indrukken. Vaak zijn ze leuk, soms iets minder leuk, maar altijd wordt het leuk 644 

gemaakt door de mensen.  645 

 646 

Ruud Penders bedankt Rens Verhaegh voor zijn sollicitatie en stelt het leuk te vinden dat een 647 

Limburger voor het voorzitterschap gaat. Hij vraagt waar  Rens Verhaegh qua 648 

smaenwerkingverbanden meer op zou willen inzetten.  649 

Rens Verhaegh zegt aan het IAPSS congres te hebben deelgenomen en dat vond hij erg leuk. Het is 650 

goed dat we ook andere mensen leren kennen van buiten Nijmegen, aldus Rens Verhaegh.  651 

Ruud Penders vraagt hoe Rens Verhaegh als teamplayer is en wat voor een dan precies.  652 

Rens Verhaegh vertelt in een leuk voetbalteam te zitten met politicologie studenten, dat het erg leuk 653 

is en ze als team het altijd naar hun zin hebben. Als voorzitter ben je een aanvoerder en is het 654 

belangrijk om het leuk te hebben met elkaar. Hij geeft aan wel mensen aan te spreken als dat nodig 655 

is.  656 

 657 

Pol Muffels bedankt Rens Verhaegh voor zijn verhaal en stelt dat Rens Verhaegh de voorkeur voor de 658 

functie van Commissaris Interne Betrekkingen heeft aangegeven. Pol Muffels vraagt hoe Rens 659 

Verhaegh de terugkeer van een Pre M-feestborrel ziet en wat hij vindt van het M-Feest.  660 

Rens Verhaegh zegt dat het een leuk feest is door de mensen die er zijn, de samenwerking met 661 

andere studenten is erg leuk.  662 
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Felix Wagner verduidelijkt dat er ooit een borrel vooraf was waar we met z’n allen verzamelden 663 

alvorens naar het M-Feest te gaan.  664 

Rens Verhaeg geeft aan dat wat met elkaar drinken vooraf hem erg leuk lijkt.  665 

 666 

Joseph Dommeck vraagt wat Rens Verhaegh vindt van het PiP congres. Of hij het in de steden wil 667 

laten rouleren of wat hij er verder mee zou willen.  668 

Rens Verhaegh geeft aan dat meer samenwerking en activiteiten samen belangrijk is, warbij ook het 669 

congres naar Nijmegen halen belangrijk is. 670 

 671 

Felix Wagner vraagt wat de visie van Rens Verhaegh is op De Heraut.  672 

Rens Verhaegh geeft aan dat het belangrijk is dat de leden van de vereniging artikelen kunnen 673 

publiceren en hun mening kunnen laten horen. Via internet, social media en De Heraut kan dit goed. 674 

Felix Wagner vraagt of  De Heraut dan helemaal vrij is om te publiceren wat ze willen. 675 

Rens Verhaegh zegt dat het natuurlijk belangrijk is de vrijheid van meningsuiting te hebben, maar het 676 

blijft ook een commissie binnen de vereniging. 677 

 678 

Bram Geurkink vraagt Rens Verhaegh wat hij extra zou willen doen aan activiteiten en commissies. 679 

Rens Verhaegh geeft aan dat het al is gezegd, maar dat belangrijk is om vroeg aan het begin van het 680 

jaar activiteiten te organiseren om eerstejaars studenten te binden. Samen met anderen kan hij zijn 681 

visie hierover wel mengen.  682 

Bram Geurkink vraagt of hij een concreet idee heeft.  683 

Rens Verhaegh antwoordt dat nog niet te hebben, maar samen met de commissies er wel te komen.  684 

 685 

Sandra Arntz vraagt hoe Rens Verhaegh planningstechnisch is als Commissaris Interne Betrekkingen, 686 

aangezien hij ook veel vakken nog niet heeft gehaald.  687 

Rens Verhaegh: stelt dat hij daar aan gewerkt heeft dit jaar en dat het beter geworden is. Dat komt 688 

dus goed, zo stelt hij. 689 

 690 

Pim ten Broeke bedankt Rens Verhaegh en haalt aan dat Rens Verhaegh het over zijn voetbalteam 691 

heeft en noemde dat hij sociaal is. Pim ten Broeke vraag in hoeverre Rens Verhaegh zichzelf 692 

competent acht om ieder lid te betrekken.  693 

Rens Verhaegh zegt het heel leuk te vinden om met iedereen te spreken, maar erkent ook dat er  694 

groepjes binnen de vereniging zijn. Dat is goed, dat mag, zo zegt hij. Als iedereen het maar leuk heeft, 695 

maar het bestuur moet de groepen wel kunnen verbinden.  696 

 697 

Remco Frank stelt dat Rens Verhaegh heel vaak ‘ik denk’ of ‘ik twijfel’ zegt, al zegt Remco Frank hier 698 

zelf ook last van te hebben. Hij raadt Rens Verhaegh aan zaken zekerder te stellen.  699 

Rens Verhaegh dankt Remco Frank hiervoor.  700 

Remco Frank zegt verder dat Rens Verhaegh veel zaken opnoemt die de Commissaris Externe 701 

Betrekkingen ook passen. Hij vraagt waarom hij niet ook met Lowieke Vermeulen heeft gepraat en 702 

voor Commissaris Externe Betrekkingen is gegaan?  703 

Rens Verhaegh stelt dat er veel voorkeur is voor bijvoorbeeld de functie van voorzitter en geeft aan 704 

ook open te staan voor andere functies.  705 

Remco Frank vraagt waarom Rens Verhaegh dit dan niet als tweede keus heeft gesteld. Yaël van 706 

Drunen heeft volgens hem immers ook niet alle wijsheid in pacht. 707 
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 708 

Dyon Bambacht vraagt of er ook een Long-Island-Icetea-commissie kan komen.  709 

Rens Verhaegh geeft aan daar genoeg plezier aan te hebben beleefd op reis, dus het leuk is als daar 710 

een bepaald  collectief moment voor kan zijn om dit te drinken. 711 

 712 

Tom Dymanus bedankt Rens Verhaegh en geeft het woord aan Bas Wijnsouw. 713 

 714 

Bas Wijnsouw 715 

Bas Wijnsouw uit zijn dank dat hij mag afsluiten, zegt lang te hebben moeten wachten, maar bedankt 716 

iedereen voor het komen. Bas Wijnsouw is 20 jaar oud, een eerstejaars student en heeft een langere 717 

weg gemaakt, maar ook zijn plek gevonden in Nijmmegen en bij ismus. Hij wil zich graag inzetten 718 

voor het bestuur. Zijn voorkeursfuncties zijn die van Voorzitter en Commissaris Interne Betrekkingen. 719 

Diversiteit en de leden staan bij hem centraal  als Voorzitter. Als Commissaris Interne Betrekkingen 720 

wil hij graag samenwerken met de mensen die zich ook willen inzettten voor de vereniging. Bas 721 

Wijnsouw zegt graag algemeen bestuurslid te willen zijn en dat geen functie voor hem buiten 722 

beschouwing staat. Hij geeft graag ruimte voor vragen. 723 

 724 

Jasper Stokkermans stelt dat Bas Wijnsouw zegt dat dat hij de eenheid kan bewaren, maar de 725 

feestcommissie waarin hij zitting nam is uit elkaar gevallen- hetgeen in strijd is met die eenheid. 726 

Jasper Stokkermans vraagt hoe Bas Wijnsouw dit kan uitleggen.  727 

Bas Wijnsouw geeft aan dat er een tweesplitsing in deze commissie optrad. Hierdoor is de motivatie 728 

verloren gegaan binnen de commissie. Die eenheid blijft behouden als iedereen zich wel wil inzetten, 729 

aldus Bas Wijnsouw.  730 

Jasper Stokkermans vraagt wat te doen wanneer er een splitsing is binnen bestuur. 731 

Bas Wijnsouw stelt dat de communicatie binnen de commissie slecht was. Eenheid zou hij echt beter 732 

willen bewaren en iedereen zich gewaardeerd willen laten voelen. 733 

 734 

Gijs Hablous zegt dat er elk jaar wel iets in een commissie gebeurt. Gijs Hablous geeft aan Bas 735 

Wijnsouw het minst goed te kennen. Hij vraagt wat Bas Wijnsouw naast zijn studie doet.  736 

Bas Wijnsouw vertelt uit Almere te komen, te tennissen een keer in de week met Bob Smits en 737 

daarnaast niet veel. In nijmegen heeft hij rust gevonden. 738 

 739 

Felix Wagner benoemt dat een aantal brieven niet erg taalkundig hoogstaand waren en vraagt hoe 740 

Bas Wijnsouw hier als potentiele secretaris mee zou omgaan. Felix Wagner vraagt hoe de leden er 741 

zeker van kunnen zijn dat het bestuur taalkundig op een normaal niveau zit.  742 

Bas Wijnsouw geeft aan dat hij niemand zijn brief heeft laten checken. Als hij dit in zijn bestuur wel 743 

zou laten doen, dan haalt men de foutjes eruit.  744 

Felix Wagner geeft aan dat dit wat professioneler overkomt en uit zijn zorgen voor als men op dit 745 

taalniveau de vereniging moet vertegenwoordigen.  746 

 747 

Ruud Penders vraagt wat de visie van Bas Wijnsouw op het PvP en het IAPSS is.  748 

Bas Wijnsouw wil de krachten bundelen met andere verenigingen en dan kun je grotere namen 749 

regelen en zaken grootser organiseren. Meteen aan begin van het jaar wil hij dit doen, aangezien de 750 

planning voor iedere vereniging zo snel mogelijk wordt vastgesteld. Het huidige HR-stuk zet de 751 
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importantie van het IAPSS kracht bij. Internationalisering is gewoon belangrijker geworden, 752 

internationaal moet je jezelf dan ook op de kaart zetten. 753 

 754 

Pol Muffels zegt veel samen te hebben gesproken met Bas Wijnsouw de afgelopen tijd. Hij geeft aan 755 

niet bang te zijn voor feestcommissie-taferelen volgend jaar. Het wordt gezellig, misschien zelfs iets 756 

te gezellig en vraagt Bas Wijnsouw hoe hiermee om zou gaan. 757 

Bas Wijnsouw zegt gestructureerd te willen zijn en deadlines te stellen, door haalbaarheid en 758 

behapbaarheid hoog te houden wordt het makkelijker. 759 

 760 

Bram Geurkink bedankt Bas Wijnsouw voor zijn sollicitatie en twee pagina’s tellende brief. Hij vraagt 761 

wat Bas Wijnsouw zou verbeteren aan ismus bij een andere functie dan die van je voorkeur.  762 

Bas Wijnsouw zegt dat het belangrijk is om een breed publiek aan te spreken en voor iedereen wat 763 

wils te hebben. Als Secretaris moet je voor iedereen de communicatie open houden en iedereen uit 764 

nodigen voor de acitiviteiten. De Penningmeester is minder direct actief met leden in contact, dus 765 

dat liever niet. 766 

 767 

Jasper Stokkermans vindt het juist heel belangrijk om afspraken te maken en die na te komen. Dit 768 

heeft hij als voorzitter van de galacommissie niet gemerkt bij Bas Wijnsouw. Hij vraagt Bas Wijnsouw 769 

hoe hij dit ziet. 770 

Bas Wijnsouw geeft aan dat het klopt dat hij binnen de galacommissie een aantal dingen niet goed 771 

heeft afgerond. Hij gaat zijn uiterste best doen om dit te verbeteren.  772 

Jasper Stokkermans benoemt dit als een derde kans, na de twee eerdere commissies, wil Bas 773 

Wijnsouw dit nu gaan doen in een bestuursfucntie. Is dat reëel, vraagt hij aan Bas Wijnsouw.  774 

Bas Wijnsouw geeft aan dat reëel te vinden, want de eerdere twee situaties zijn niet te vergelijken. 775 

 776 

Gijs Hablous geeft aan dat het maar een feestcommissie is en vraagt welke grote namen Bas 777 

Wijnsouw zou willen strikken volgend jaar.  778 

Bas Wijnsouw geeft aan dat veel mensen, ook buiten de politiek zelf, interessant zijn om te regelen. 779 

Zoals vanuit de politieke journalistiek. 780 

 781 

Ruud Penders stelt een anekdote aan Bas Wijnsouw voor. Hij vraagt of Bas Wijnsouw, als hij op een 782 

schip zou zijn, meer een kapitein of een matroos zou zijn.  783 

Bas Wijnsouw ziet zichzelf in het bestuur het best als kapitein. Daar kan hij het best de eenheid in 784 

vinden, denkt hij. In de feestcommissie, hij wil het nog een keer zeggen, was hij niet in die positie. 785 

 786 

Dyon Bambacht stelt dat er veel animo is voor het voorzitterschap. Hij vraagt Bas Wijnsouw hoe hij 787 

ermee zou omgaan als er twee kapiteins op een schip zouden zijn.  788 

Bas Wijnsouw zegt dan te kijken naar hoe de ander er tegen aan kijkt en elkaar dan formeel en 789 

informeel weer te vinden. Desnoods zou hij de taken verdelen. 790 

 791 

Joseph Dommeck vraagt hoe Bas Wijnsouw De Heraut ziet.  792 

Bas Wijnsouw zegt dat er een mooi HR stuk is, De Heraut krijgt autonomiteit met een controlerend 793 

oog van het bestuur, maar dat hoeft niet ingrijpend te zijn. 794 

 795 
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Bram Geurkink vraagt wat Bas Wijnsouw vindt van het aantal commissieleden van De Heraut en 796 

vraagt of hij voor een kern van leden is binnen De Heraut.  797 

Bas Wijnsouw zegt wel voor een vaste kern binnen De Heraut te zijn, maar die hoeft niet vast te 798 

staan. Al is een duidelijke groep als kern wel beter. Freelancen vindt Bas Wijnsouw ook moeten 799 

kunnen. 800 

 801 

Sandra Arntz vraagt of Bas Wijnsouw de voortrekkersrol als Voorzitter op zich kan nemen.  802 

Bas Wijnsouw zegt dit niet graag te willen nemen, aangezien je met z’n vijven bent in een bestuur. De 803 

Voorzitter staat er volgens hem niet per se in bovenaan. 804 

 805 

Felix Wagner vraagt hoe Bas Wijnsouw hoe hij ismus en de social media ziet. Hij vraagt of Bas 806 

Wijnsouw het een prima lijn vindt nu of dat hij nieuwe ideëen heeft.  807 

Bas Wijnsouw stelt dat activiteiten goed moeten worden gepromoot met posters en op social media. 808 

De Facebookpagina kan iets intensiever worden gemaakt, in plaats van enkel aankondiging van foto’s 809 

die al online staan. 810 

Felix Wagner vraagt of snapchat een idee is voor ismus.  811 

Bas Wijnsouw vertelt: “Hou het dan centraal in Mijn Verhaal.”. 812 

 813 

Ruud Penders vraagt of Bas Wijnsouw echt alleen voor voorzitter gegaan is of dat hij ook andere 814 

functies wil doen.  815 

Bas Wijnsouw zegt ook in de andere vier functies zichzelf te zien en ervoor te willen gaan. De functie 816 

van Voorzitter lijkt hem nog wel het leukst. 817 

 818 

Remco Frank stelt dat de leden centraal staan en die het naar hun zin gemaakt moeten worden. Als 819 

activiteiten slecht gaan hoor je het meteen en als het goed gaat minder vaak. Hij vraagt Bas Wijnsow 820 

hoe hij daarmee omgaat.  821 

Bas Wijnsouw zegt dat met het kritische ledenbestand dat ismus heeft, het wel lastiger wordt, maar 822 

het is een leuke uitdaging.  823 

Remco Frank zegt het daarmee eens te zijn, maar qua motivatie niet zo zeer, want haal je die 824 

uitdaging er nog wel uit als je vaak kritische geluiden krijgt, zo vraagt hij.  825 

Bas Wijnsouw zegt dat het uiteraard nooit leuk is dan, maar bij constructieve kritiek kan hij ermee 826 

aan de slag. Andere blikken zijn in principe wel goed; dat kan je ook motiveren. Dan weet je wat er 827 

speelt en wat belangrijk is. 828 

 829 

Bram Geurkink vraagt hoe Bas Wijnsouw tegenover de SMS-dienst staat.  830 

Bas Wijnsouw denkt dat hij afgeschaft kan worden. Het laatste smsje heeft hij bijvoorbeeld drie 831 

weken geleden verstuurd naar zijn whatsapploze oma. Social media kunnen makkelijk gebruikt 832 

worden.  833 

 834 

Jip Trommelen vraagt naar het BSA van Bas Wijnsouw.  835 

Bas Wijnsouw geeft aan die nog niet te hebben; hij moet hier nog twee vakken voor halen.  836 

 837 

Remco Frank stelt dat Voorzitter echt de voorkeur heeft bij Bas Wijnsouw, maar vraagt zich af in 838 

hoeverre hij flexibel is voor andere functies te gaan tijdens de onderhandelingen.  839 

Bas Wijnsouw geeft aan dat dit niet definitief is en open te staan voor de andere functies.  840 
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 841 

Dyon Bambacht vraagt of er ook koekjes bij het huiskamergevoel passen. 842 

Bas Wijnsouw zegt dat daar zeker koekjes bij passen. Ook gebakjes en voor je het weet draait er een 843 

hele lunchroom bij ismus.  844 

 845 

Gijs Hablous vraagt wat voor koekjes daar dan bij passen.  846 

Bas Wijnsouw antwoordt dat dit seizoenskoekjes kunnen zijn, die je dan gewoon kan afstemmen op 847 

het jaargetij. 848 

 849 

Tibbe van den Nieuwenhuizen vraagt of deze met of zonder chocolade zijn.  850 

Bas Wijnsouw wil ook chocoladekoekjes, maar ook glutenvrije en quinoakoekjes. 851 

 852 

Tom Dymanus bedankt Bas Wijnsouw. 853 

 854 

Stemming kandidaten 855 

Tom Dymanus legt de stemprocedure uit en benadrukt dat er vijf namen genoemd dienen te worden 856 

op het briefje voor een geldige stem. De stemming wordt aangekondigd als een gesloten stemming, 857 

uitgevoerd conform de statuten en het HR. De tweede stemronde zal men stemmen over het gehele 858 

bestuur. Henri van Omme licht conform de statuten en het HR de mogelijke vervolgprocedures uit in 859 

het geval de tweede stemronde het bestuur als geheel niet verkozen wordt.  860 

 861 

Lowieke Vermeulen leest het quorum voor.  862 

Aanwezigen: 51.  863 

Machtigingen: 28.  864 

Stemgerechtigden: 79.  865 

 866 

De formulieren en pennen worden uitgedeeld. Er wordt in stilte gestemd. De formulieren worden 867 

opgevouwen opgehaald door het bestuur.  868 

 869 

Tom Dymanus schorst de vergadering om 22.57 uur tot nader orde om de stemmen te tellen. 870 

 871 

Schorsing 872 

 873 

Tom Dymanus opent de vergadering om 00.12 uur. 874 

 875 

Tom Dymanus leest de uitslag van de stemming voor. Het XIVe kandidaatsbestuur bestaat uit de 876 

volgende namen, die op willekeurige volgorde genoemd worden: Merel van t Leven, Rens Verhaegh, 877 

Stan van Moorsel, Jordi Uijens en Bob Smits. Tom Dymanus kondigt een felicitatiemoment aan na de 878 

vergadering.  879 

 880 

Tom Dymanus legt nogmaals kort de volgende stemprocedure uit. 881 

 882 

Lowieke Vermeulen leest het quorum voor.  883 

Aanwezig: 49.  884 

Machtigingen: 28.  885 
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Stemgerechtigden: 77. 886 

De briefjes en pennen worden uitgedeeld. De stemming geschiedt in stilte. De briefjes worden 887 

opgehaald.  888 

 889 

Tom Dymanus  leest de uitslag per briefje voor. Dit komt neer op de volgende eindstand: 890 

Voor:  52 891 

Tegen: 16 892 

Onthoudingen: 7 893 

Ongeldige stemmen: 4 894 

 895 

Tom Dymanus feliciteert het hiermee aangenomen XIVe Kandidaatsbestuur der studievereniging 896 

ismus.  897 

 898 

 899 

WVTTK 900 

Er is geen invulling van dit agendapunt. 901 

 902 

 903 

Rondvraag 904 

Joseph Dommeck vraagt of Tom Dymanus de kleur van het bestuurspak zou willen houden op blauw 905 

of zwart. 906 

 907 

Felix Wagner vraagt of hij het bestuur en de kandidaten mag bedanken om hier aanwezig te zijn, zich 908 

kandidaat te stellen en of hij het nieuwe KB mag feliciteren. 909 

 910 

Jip Trommelen wil zich hierbij aansluiten. 911 

 912 

Sandra Arntz wil zich hier ook bij aansluiten. 913 

 914 

Gijs Hablous vraagt of hij het KB mag feliciteren en Bas Wijnsouw mag bedanken voor zijn deelname 915 

als kandidaat. 916 

 917 

Daniëlle Flonk vraagt of ze het bestuur mag bedanken voor de snelle telling, het KB mag feliciteren 918 

met haar aanstelling en Bas Wijnsouw voor zijn kandidaatstelling. 919 

 920 

Pol Muffels vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het voorzitten, iedereen voor het prettig 921 

aanwezig zijn, de ALV voor haar vragen, de kandidaten voor hun verhalen, Bas Wijnsouw voor zijn 922 

aanwezigheid en het nieuwe bestuur mag meegeven de krokettenmotie te overwegen. 923 

 924 

Dyon Bambacht vraagt of hij het KB mag  feliciteren, Bas Wijnsouw voor zijn deelname,  het bestuur 925 

voor de ALV, Lars Meijer en Yael van Drunen voor hun vermoeide en verveelde blikken, Henri van 926 

Omme mag succes wensen met de notulen en hopen dat het dit keer wel goedkomt, de ALV voor de 927 

ALV en de kandidaatsecretaris succes mag wensen. 928 

 929 



22 

 

Ruud Penders vraagt of hij het KB wijsheid mag wensen en feliciteren, Tom Dymanus mag bedanken 930 

voor het voorzitten, zijn eigen bestuur mag bedanken voor de voltalligheid en de kandidaten voor 931 

hun bereidheid te solliciteren. 932 

 933 

Manouk Smeets vraagt of ze hierbij mag aansluiten. 934 

 935 

Maren Backbier vraagt of ze Bas Wijnsouw mag bedanken voor zijn deelname en mag aanraden het 936 

volgend jaar weer te proberen, het KB succes mag wensen volgend jaar en met hun formatie. 937 

 938 

Tom Groot Haar vraagt of hij zich mag aansluiten bij Gijs Hablous en tijdens de eerste ALV volgend 939 

jaar volgen de Motie Tol kunnen afschaffen. 940 

 941 

Remco Frank vraagt of hij het huidig bestuur mag bedanken voor het jaar, het KB mag bedanken en 942 

feliciteren, Bas Wijnsouw mag bedanken voor het hier staan vanavond, hopen dat onder andere door 943 

zijn vragen er een goeie Commissaris Externe Betrekkingen komt, mag mededelen dat Sevilla de 944 

Europa League gewonnen heeft en Feyeneoord eerder van hen gewonnen heeft, dus dat Feyenoord 945 

eigenlijk het best is. 946 

 947 

Tjitse Ozinga vraagt of hij het KB mag feliciteren en iedereen voor hun aanwezigheid. 948 

 949 

Yannick van Duuren vraagt of hij het KB succes mag wensen. 950 

 951 

Tibbe van den Nieuwenhuizen vraagt of hij zich hierbij mag aansluiten. 952 

 953 

Lisa Peute vraagt of ze zich hierbij mag aansluiten. 954 

 955 

Sanne Toebes vraagt of ze zich ook hierbij mag aansluiten. 956 

 957 

Loran de Hollander vraagt of hij het huidig bestuur mag bedanken, het KB mag feliciteren en Bas 958 

Wijnsouw mag bedanken. 959 

 960 

Ward van Wenen vraagt of van de Voorzitter zijn drie LP’s terug mag en of hij de ALV mag bedanken. 961 

 962 

Luuk Scholman vraagt of hij zich hierbij mag aansluiten. 963 

 964 

Gijs Hablous vraagt of hij iedereen mag bedanken en het bestuur mag bedanken voor de afgelopen 965 

tijd. 966 

 967 

Luuk Mevis vraagt of hij het KB succes mag wensen, het huidig bestuur mag bedanken en Bas 968 

Wijnsouw succes mag wensen komend jaar. 969 

 970 

Marleen Nijenhuis vraagt of ze zich hierbij mag aansluiten. 971 

 972 

Bram Geurkink vraagt of hij Bas Wijnsouw mag bedanken voor zijn kandidaatstelling, het KB succes 973 

mag wensen, de ALV mag bedanken voor de ALV en die in de toekomst weer in zulke grote getale 974 
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aanwezig mag zijn, of hij Tom Dymanus mag vragen waar hij denkt te staan over vijf jaar en een 975 

spannend verhaal van maximaal 16 woorden kan verzinnen. 976 

 977 

Bob Smits vraagt of hij de ALV mag bedanken, het bestuur en Bas Wijnsouw. 978 

 979 

Jordi Uijens vraagt of hij de ALV mag bedanken voor haar aanwezigheid, Bas Wijnsouw voor zijn 980 

aanwezigheid, het KB mag bedanken en mag stellen dat Sevilla gewonnen heeft van Dnjepr 981 

Dnjepropetrovsk. 982 

 983 

Merel van ’t Leven vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de sfeer en Bas Wijnsouw voor zijn 984 

aanwezigheid. 985 

 986 

Stan van Moorsel vraagt of hij Bas Wijnsouw mag bedanken voor zijn aanwezigheid en mag hopen 987 

dat hij actief bij ismus blijft, het huidig bestuur mag bedanken voor de voorbereiding, de ALV voor 988 

haar aanwezigheid en Henri van Omme succes mag wensen met het uitwerken van de notulen. 989 

 990 

Rens Verhaegh vraagt of hij Bas Wijnsouw mag bedanken en de ALV. 991 

  992 

Bas Wijnsouw vraagt of hij iedereen mag bedanken voor de hartelijke woorden, voor de aandacht 993 

voor de  kandidaten, de meningen die gevoerd zijn, het bestuur voor de fijne en rappe 994 

VerkiezingsALV, Lars Meijer voor de vlugge vingers bij het uitvouwen van de briefjes, het KB mag 995 

bedanken voor de tijd als KKB en hen succes en plezier mag wensen komend jaar. 996 

 997 

Lowieke Vermeulen vraagt of ze de ALV voor haar aanwezigheid, Remco Frank voor de goede poging 998 

om de kandidaten voor de functie van Commissaris Externe Betrekkingen te enthousiasmeren, het 999 

KB mag feliciteren en succes wensen en Bas Wijnsouw bedanken voor zijn deelname. 1000 

 1001 

Yaël van Drunen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor haar aanwezigheid en het luisteren naar de 1002 

kandidaten, het KB enorm veel succes mag wensen met formeren en het ontbijt maken 1003 

morgenochtend, Bas Wijnsouw mag bedanken en applaus vragen voor hem en of ze haar 1004 

medebestuursleden mag bedanken voor afgelopen jaar. 1005 

 1006 

Lars Meijer vraagt of hij iedereen mag bedanken die mij wil bedanken, hij alle zes de kandidaten mag 1007 

bedanken voor hun inzet en iedereen mag bedanken voor de snelheid en dat hij zo lekker naar bed 1008 

kan gaan. 1009 

 1010 

Henri van Omme vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en haar aanwezigheid, de zes 1011 

kandidaten mag bedanken voor hun kandidaatstelling, in het bijzonder Bas Wijnsouw mag bedanken 1012 

dat hij het erg sportief opneemt, waarvoor props, hij het KB heel erg veel succes morgenochted  mag 1013 

wensen, want dat wordt leuk, en ook of hij zijn medebestuursleden mag bedanken voor het 1014 

afgelopen jaar en Dyon Bambacht voor zijn constructief opbouwende kritiek.  1015 

 1016 

Tom Dymanus stelt dat het allemaal mag, want hij is in een tolerante bui. Remco Frank, bedankt voor 1017 

de mededeling. Joseph Dommeck, het antwoord is blauw. De krokettenmotie geeft Tom Dymanus 1018 

aan ook voor te zijn. Ward van Wenen, de LP’s komen spoedig je kant op. Over vijf jaar ziet Tom 1019 
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Dymanus zichzelf op de rand van een klif, het verhaal: “er komt een grote krokodil”. Tom Dymanus is 1020 

er niet voor om de Motie Tol af te schaffen. 1021 

Verder wil hij zijn bestuur bedanken voor de ALV, de kandidaten inclusief Bas Wijnsouw bedanken en 1022 

Bas Wijnsouw welkom blijven heten bij ismus, iedereen bedanken voor zijn komst en vragen de 1023 

glazen mee te nemen. 1024 

 1025 

 1026 

Sluiting 1027 

Tom Dymanus sluit de vergadering om 00.44 uur. 1028 

 1029 

 1030 


